
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 945
van STEVEN VANDEPUT
datum: 9 juni 2020

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Geïntegreerd investeringsprogramma (GIP)  -  Fietspadenproject N729 Hasselt

In het geïntegreerd investeringsprogramma (GIP) 2020 staat 500.000 euro ingeschreven 
voor een tegemoetkoming in het fietspadenproject N729 in Hasselt.

1. Kan de minister daarover een stand van zaken geven? 

a) Werd de studie reeds afgerond? Zo ja, kan de minister die bezorgen? Zo niet, in 
welke fase zit men dan en wanneer wordt het resultaat verwacht?

b) Wanneer staat een volgende stap gepland in de uitwerking van deze studie?

2. Werden/worden de buurtbewoners geïnformeerd over deze plannen? Op welke 
manier?

3. Werden de buurtbewoners betrokken bij de opmaak van de plannen?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 945 van 9 juni 2020
van STEVEN VANDEPUT

1. a) Dit project betreft geen studie, maar een uitvoering. Er werd een beperkte 
verbetering doorgevoerd van fietspaden ter hoogte van de Snapperstraat over 1 
km. Dit project werd in juni uitgevoerd.

b) het project is afgelopen.

2-3.Omdat het enkel over een kleine renovatie van een stukje fietspad ging, werd geen 
voorafgaandelijk overleg georganiseerd.


